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Wolność to jest bardzo poważna rzecz
Kiedyś inaczej rozumiałem wolność niż dzisiaj. Dzisiaj wolno nam prawie wszystko,
ale to jest tylko hasło. Muszę mieć świadomość, że za to muszę odpowiadać.
Przedtem było troszeczkę inaczej gdyż prawo wiele rzeczy regulowało. I to może było
lepsze, szczególnie dla młodzieży, że jasne było co wolno a co nie.  Dziś młodzież
zapomina  o odpowiedzialności. Z drugiej strony wolność to też to, że mogę wyjechać
za granicę.  Przedtem było  wiele  utrudnień.  Chyba tylko  to  jest  dobre,  bo jeżeli
popatrzymy na młode pokolenie dzisiaj, to trzeba powiedzieć, że niektórzy jej nie
rozumieją. Wolność to jest bardzo poważna rzecz. Nie tylko osobista ale i narodowa.
Jednak źle się stało, że ludzie nam powyjeżdżali, młodzież nam powyjeżdżała, mamy
coraz więcej obcych. Czy to jest ta wolność, o którą żeśmy tak walczyli? Chyba nie.
Polak jest takim obywatelem Europy, że najlepiej się czuje chyba wtedy, kiedy ma
coś nad głową. Wtedy jest dobry, pracowity, uczciwy, dba o kulturę, o narodowość.
Natomiast  jak  nie  ma nikogo nad sobą,  to  nie  szanuje  niczego.  Ani  siebie,  ani
wolności, ani innych. I to myślę chyba nas wyróżnia w Europie.
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